
Skolebestyrelsesmøde nr. 1   

Torsdag den d. 8. august 2024 

Kl. 18.00 – 20.00  

Personalerummet på Søndermarksskolen 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Nicklas Ackey, Louise Walbom, Anne Bøgh, Stine Andersen, Rikke 
Blangshøj og Anja Frimand. 

Medarbejderrepræsentanter: Anette Sorth-Olsen og Line Hammer Thorsen  

Elevrepræsentanter: endnu ikke valgt  
Ledelsesrepræsentanter: Line Aviaja Jørgensen, Marie Anker og Lars Kromann Myhre 
 
Afbud: Line Aviaja Jørgensen 

Dagsorden  Tidsplan Referat 

1.   Godkendelse: Dagsorden 

 

Beslutning 18:00-18:05  

2.  Konstituering af bestyrelse 

Efter til- og afgang skal bestyrelsen 

konstituere sig. 

Efter konstituering skal laves aftaler 

om udarbejdelse af fremtidige 

dagsordner. 

Beslutning 18:05-18:30 Nicklas er valgt som formand. 

 

 

3.  Budget 2025 i høring  

Udarbejdelse af høringssvar ift. 

spareforslag for 2025.  

Økonomi Budget 2025 i høring 

(brk.dk) 

Beslutning 18:30-19:15 I et høringssvar er det vigtigt, at de 

spareforslag, der ligger tættest på 

kerneydelsen, undgås. 

Derfor er det især vigtigt at undgå 

besparelsen ved forhøjelse af 

undervisningstiden og ved at undgå 

besparelsen fra tilskuddet til to-

voksenordningen. 

På skoleområdet er der i forvejen 

lavet store besparelser, så uanset, 

hvor man vælger at spare, vil det 

kunne mærkes.  

Vi har rigtig mange børn, der er 

https://www.brk.dk/Om-Kommunen/Oekonomi/Sider/Budget-2025-i-h%C3%B8ring.aspx
https://www.brk.dk/Om-Kommunen/Oekonomi/Sider/Budget-2025-i-h%C3%B8ring.aspx


udfordret, og med de foreslåede 

besparelser, kan vi frygte, at udgiften 

til specialskoler vil vokse, og udgiften 

til kommunale indsatser omkring 

udfordrede børn og familier 

tilsvarende vil blive større. 

Når beslutningen i forhold til 

skolesammenlægningen i Rønne nu 

er truffet, vil det være dobbelt 

risikabelt at fjerne to-

voksenordningen og forhøje 

lærerens undervisningstid i forhold 

til at sikre trivsel hos en 

børnegruppe, hvor den kendte 

ramme og de kendte voksne også er 

under forandring. 

Den uro, den forestående 

skolesammenlægning har skabt, har 

også haft den konsekvens, at flere 

medarbejdere har forladt erhvervet 

og fundet jobs andre steder. 

De forringede vilkår  og 

arbejdsforhold vi ser i skolevæsnet 

generelt betyder også, at det  bliver 

sværere at rekruttere og fastholde. 

Lars laver et udkast og sender det ud 

til forældrene, som efterfølgende 

kan vende retur med kommentarer. 

 

 

 

4.  Mødekalender for skoleåret 
2024/2025  
Som besluttet på mødet i juni er der 
lavet og indkaldt møderække fra 
2024/2025. 
 

Beslutning 19:15-19:30  



Mødekalender | 
Søndermarksskolen (aula.dk) 
 

5.  Meddelelser/orientering (B) 

Formand 

Ledelse  

Medarbejdere 

Orientering 19:30-19:45 

 

 

 

6.  Eventuelt Orientering  

7.  Punkter til kommende møder Beslutning Hvad kunne der være af aktiviteter til 

elever på mellemtrinet i 

frikvarterene? Evt. guidelines til 

forældrerådene. 

Status på økonomien og status på 

elevtal. 

Brug af digitale devices 

Principper for SFO’en 

Kommunikation omkring skolens 

regelsæt? 

Kantinen 

8.  Godkendelse af referat, der 

godkendes løbende i mødet. 

Ved mødets afslutning underskrives 

underskriftsblad. 

Beslutning  

9.  Lukket punkt Orientering  

 

https://soendermark.aula.dk/skolebestyrelsen/moedekalender
https://soendermark.aula.dk/skolebestyrelsen/moedekalender

